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positives, podem arribar a 
acords, però cal dir que el PP 
també ha votat en contra 
d'aJgunes propostes amb 
l'Entesa, això sí, a excepcions 
deis temes que són postulats pel 
PP i no per l'Entesa. Ara bé, en 
la votació del Pía General de la 
ciutat, s'han inclòs propostes 
saves i el PP s'ha abstingut. 
Igualment amb l'Entesa, que 
s'han indos propostes del seu 
programa i voten en contra; són 
elLs els que haurien d'explicar la 
seva posició. 

En el PSC es marca una clara 
dicotomia: la classe dirigent 
sol tenir una tendència 
catalanista, si bé la majoria 
dels seus votants són de 
tendència espanyolista. Quins 
interessos defensa 
preferentment, dones, el PSC? 
Des de l'òptica municipal, el PSC 
defensa més autogovem per a 
Catalunya. Ciar que a vegades 
algunes propostes poden ser 
contradictories amb el PSOE, 
però a vegades també 
coincideixen. El partit el que fa 
és defensar els interessos de 
Catalunya i del que aquesta 
necessita. 

És cert que el govern de la 
ciutat només I'encerta quan 
reculi les propostes de 
l'Entesa? 
(Somriures) Caldria veure quiaes 
són les propostes de l'Entesa, 
perqué a jutjar per l'últim Pie, 

van ser inexistents. És més, si es 
fes cas de les seves propostes, 
només s'bauria de fer im estudi 
de la contaminació acústica del 
Camp de Tir. La veritat és que 
l'Entesa no ha fet grans 
propostes, ha tirigut ima posició 
erràtica, modifícant les seves 
propostes. No hi ha una linia 
politica concreta, va variant. En 
canvi, el govem té propostes que 
mostra a la ciutadania, i aquest 
és el nostre compromis. L'Entesa 
va proposar fer un débat sobre 
Testât de la ciutat i resulta que 
ja estava previst des del gener! I 
a vegades presenta mocions que 
ja han caducati Si les propostes 
són intéressants per la ciutat, 
l'alcalde és dialogant, però des 
que SÓC alcalde que la posició de 
l'Entesa és permanentment: no, 
no i no, sense cap proposta 
constructiva. Això no s'entén 
perqué fins i tot ells mateixos 
tampoc s'entenen. En el POUM, 
Iniciativa volia abstenir-se, però 
no va poder. Qtii són? Tres 
partits? Es fa difícil un acord 
quan no hi ha un referent polític 
ni una linia política determinada. 

Com valora i'estat actual de 
les arques municipals? Eis 
pressupostos per l'any 2005 
són coherents? 
Totalment coherents. El debat 
resultant respecte els 
pressupostos del 2005 es 
tradueix amb ima inversió en 
temes de la persona, la 
seguretat, la neteja viària, la 
Solidarität. Fins i tot posarem 

El govern segueix 
escoltant les 
propostes dels 
ciutadans 

un tercer bus de reforç en bores 
punta, i tot gràcies a la 
participació dels ciutadans, ima 
mesura, per cert, criticada per 
l'Entesa. Els pressupostos 
permeten projectes importants 
com la peatonalització del 
centre, la reforma de l'edifici de 
Jaimie I per a la Pohcia Mimici-
pal, que s'amplia amb quatre 
policies més, el projecte del Pia 
de les Pruneres i la Plaça Joan 
Miró. A més, el Pia d'Actuació 
municipal per al 2005 fixa una 
sèrie d'actuacions molt 
importants per l'any vinent. El 
govem segueix escoltant les 
propostes dels ciutadans que 
opinen, mentre que l'Entesa diu 
que només s'han d'escoltar els 
experts. Escoltarem les 
propostes dels ciutadans sempre, 
sense que vulnerin el programa 
politic amb qué ens vam presen-
tar. Hi ha una contendo 
pressupostària i s'han abaixat 
les ratios d'endeutament. En el 
Pie dels Pressupostos, per cert, 
només es van aprovar les 
propostes de 1'equip de govem 
perqué l'oposidó va dir que no 
va tenir temps. • 
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